



Bulletin des membres -Members Bulletin

Bulletin 006

11-02-2025

À TOUT LES MEMBRES AIM1751

Chers membres,

Veuillez prendre note que lors de l'assemblée générale tenue le 4 février 2025, trois (3) motions ont été déposées en première lecture.

- 1. Motion d'acheter 20 montres pour les futurs retraités au coût maximal de 6100 avec taxe.**
- 2. Motion d'envoyer le communicateur et deux membres du comité d'action politique au symposium de l'action politique qui aura lieu au centre William W. Winpisinger Education and Technology Center en avril prochain.**
- 3. Motion d'envoyer 3 membres au congrès du CMQ en mai prochain à Drummonville.**

Les motions seront lues en deuxième lecture lors de l'assemblée générale du 4 mars 2025, puis sujette à débats et vote.

Solidairement,

TO ALL IAM1751 MEMBERS

Dear members,

Please note that at the general assembly held on February 4th, 2025, three (3) motions were filed on first reading.

- 1. Motion to purchase 20 watches for future retirees at a maximum cost of \$6,100, including tax**
- 2. Motion to send the communicator and two political action committee members to the Political Action Symposium at the William W. Winpisinger Education and Technology Center in April.**
- 3. Motion to send three members to the CMQ Congress in Drummondville in May.**

These motions will be read in a second reading at the March 4th, 2025, general assembly and then subject to debates and votes.

In solidarity,

Vincent Constantineau
Secrétaire Archiviste
@Aim1751iam